Dear colleagues, students, partners
Dear friends, 


It is a great a pleasure to invite you to our two-day symposium Cutting-Edge Implementation of Precision Medicine in Europe which will be held at Aula Medica, Karolinska Institutet, Stockholm, in September 22-23, 2022. This symposium is arranged on behalf of Journal of Internal Medicine, Genomic Medicine Sweden and Centers for Personalized Medicine in Germany. 

During those two days our brilliant speakers will share knowledge on how precision medicine will change and improve diagnostics, treatment and prevention, as well as the potential for research and innovation within the precision medicine framework. Focus areas of the symposium are cancer, rare diseases and complex diseases. Best practice examples showcasing how precision medicine has been implemented in Europe will be presented as well as discussions on ethical, legal and technical implications of precision medicine.

The following experts are confirmed as speakers so far:
Anna Wedell, Benjamin Meder, Birgit Geoergier, Birgitte Nybo Jensen, Catherine Alix-Panabières, Christophe Le Tourneau,  Clare Turnbull, Daniela Choukair, Ejner Moltzen, Emile Voest, Eva Winkler, Frédérique  Nowak, Fruzsina Molnár-Gábor, Ivo Gut, Janne Lehtiö, Katrin Crameri, Mark Caulfield, Malte Spielmann, Nikolaus Schultz, Nisar Malek, Olli Kallioniemi, Patrick Ott, Raphael Itzykson, Richard Rosenquist Brandell, Rodrigo Dienstmann, Stefan Fröhling, Sue Hill

The symposium website https://www.trippus.net/CuttingEdge_PrecisionMedicine_2022 has been launched and you are welcome to register for the symposium and submit your abstract on the website. 

We look forward to meeting you!

Sincerely, 
Albrecht Stenzinger, Centers for Personalized Medicine (ZPM) in Germany
Richard Rosenquist Brandell, Genomic Medicine Sweden (GMS)
______________________________________



[bookmark: _GoBack]Sehr geehrte KollegInnen, KooperationspartnerInnen, StudentInnen,

es ist uns eine große Freude, Sie zu unserem zweitägigen Symposium „Cutting-Edge Implementation of Precision Medicine in Europe“ einzuladen, das vom 22. bis 23. September 2022 am Karolinska Institut in Stockholm stattfinden wird. Dieses Symposium wird organisiert vom Journal of Internal Medicine, Genomic Medicine Sweden und den Zentren für Personalisierte Medizin Baden-Württemberg.
Während dieser zwei Tage werden unsere hervorragenden Referenten Wissen darüber teilen, wie die Präzisionsmedizin die Diagnostik, Behandlung und Prävention verändern und verbessern wird, sowie über das Forschungs- und Innovationspotential im Rahmen der Präzisionsmedizin. Schwerpunkte des Symposiums sind Krebs, seltene Erkrankungen und komplexe Erkrankungen. Best-Practice-Beispiele, die zeigen, wie Präzisionsmedizin in Europa umgesetzt wurde, werden ebenso präsentiert wie Diskussionen über ethische, rechtliche und technische Implikationen der Präzisionsmedizin.

Die Teilnahme folgender Experten als Referenten sind bereits bestätigt:
Albrecht Stenzinger, Centers for Personalized Medicine (ZPM) in Germany
Richard Rosenquist Brandell, Genomic Medicine Sweden (GMS)


Weiterführende Information finden Sie im Flyer sowie auf der Konferenzhomepage.
